

## BULLETIN DE PARIS No. 2005-0032

**DATE:** 13 mai 2005  
**DATE EFFECTIVE:** 13 mai 2005

### FUSION DES BULLETINS DU MONEP ET DU MATIF

#### Sommaire

A compter du 13 mai 2005, le bulletin du MONEP intégrera les avis relatifs à l'organisation et au fonctionnement du MATIF et sera renommé en conséquence « Marchés dérivés d'Euronext - Bulletin de Paris », sans rupture dans sa numérotation.

Sauf mention explicite des contrats ou du marché concernés, les dispositions diffusées de la sorte seront réputées s'appliquer indifféremment aux deux marchés.

Pour toute information complémentaire en rapport avec ce bulletin, merci de contacter:

ELMS	Amsterdam	+33 (0) 1 49 27 13 00	marketservices@euronext.com
ELMS	London	+33 (0) 1 49 27 18 00	customermanagement@liffe.com

Site Web: [www.euronext.com/derivatives](http://www.euronext.com/derivatives)

Les marchés dérivés d'Euronext ("Euronext.liffe") incluent les marchés dérivés gérés par Euronext Amsterdam, Euronext Bruxelles, Euronext Lisbonne, Euronext Paris et LIFFE Administration & Management" respectivement les marchés d'Amsterdam, Bruxelles, Lisbonne, Paris et Londres.

**Euronext NV, PO Box 19163, 1000 GD Amsterdam, The Netherlands**

## PARIS BULLETIN No. 2005-0032

**ISSUE DATE:** 13 May 2005  
**EFFECTIVE DATE:** 13 May 2005

### MERGE OF THE MONEP AND MATIF BULLETINS

#### Executive Summary

From 13 May 2005, the MONEP bulletin will include the notices related to the organisation and operation of MATIF market: as a consequence the resulting publication will be named “Euronext derivatives markets – Paris Bulletin”, without effect on its sequential numbering.

Absent express mention of the contracts or market concerned, the provisions so disseminated shall be deemed to apply equally to both markets.

For any further information, about this bulletin please contact:

ELMS	Amsterdam	+33 (0) 1 49 27 13 00	marketservices@euronext.com
ELMS	London	+33 (0) 1 49 27 18 00	customermanagement@liffe.com

Web site: [www.euronext.com/derivatives](http://www.euronext.com/derivatives)

The **Euronext Derivatives Markets** ("Euronext.liffe") include the markets for derivatives operated by Euronext Amsterdam, Euronext Brussels, Euronext Lisbon, Euronext Paris and LIFFE Administration and Management, referred to respectively as the Amsterdam, Brussels, Lisbon, Paris and London markets.

**Euronext NV, PO Box 19163, 1000 GD Amsterdam, The Netherlands**